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سعیدی:هویتباغشهریبهکرجبازمیگردد
شهردار کرج گفت: کاشت درختان مثمر، اولویت شهرداری در اجرای طرح توسعه 

فضای سبز در سال جاری است.
مصطفی سعیدی با اشاره به اینکه درخت نماد سرسبزی و شادابی و مظهر آبادی است، اظهار کرد: توسعه 
فضای سبز و حفظ و حراست از محیط زیست و منابع طبیعی به عنوان یک سنت حسنه و ارزشمند، میراثی 
است که از ما برای آیندگان به یادگار خواهد ماند.شهردار کرج با اشاره به فرمایش مقام معظم رهبری در 
خصوص ضرورت کاشت درختان مثمر افزود: شهرداری کرج در راستای عمل به فرمایش مقام معظم 
رهبری، کاشت انواع درختان مثمر با هدف بازگرداندن هویت باغشهری به ایران کوچک را در اولویت 
برنامه های خود قرار داده است. سعیدی با بیان اینکه برخی درختان به خاک و محیط زیست آسیب وارد می 
کنند، توضیح داد: بر این اساس، با هماهنگی با سازمان سیما، منظرو فضای سبز شهری و با در نظرگرفتن 
ملاحظات فنی و اجرایی، بنا شده در طراحی پارک ها و جنگلکاری های جدید الاحداث و قدیمی نسبت به 

کاشت درختان مثمر در مناطق مختلف شهر اقدام شود.

در دیدارمدیر مخابرات منطقه مرکزی با  نماینده ولی فقیه در استان مرکزی مطرح شد: 
درحالحاضرهزینههایشرکتمخابراتایران

متناسبباتعرفههایفعلینیست
اراک-قهیه ای: مهندس لطفی، مدیر مخابرات منطقه مرکزی با حضرت آیت اله دری 

نجف آبادی، نماینده ولی فقیه در استان مرکزی وامام جمعه اراک دیدار وگفتگو کرد.
بــه گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه مرکزی در این دیدار مهندس لطفی، مدیر مخابرات 
منطقه مرکزی با اشاره به نقش زیر ساختی مخابرات در تامین نیازهای ارتباطی جامعه بیان کرد: امروزه 
اکثر خدمات بر بستر شبکه های مخابراتی ارایه می شود و برای شرکت مخابرات به عنوان متولی وتامین 
کننده ارتباطات با توجه به قوانین ومصوبات موجود و تحمیل هزینه ها ،شرایط برای ارایه خدمات باکیفیت 
وهمچنین توسعه و نگهداری تجهیزات وشبکه های مخابراتی بسیار سخت وغیر ممکن شده است و نیاز 
است متولیان عرصه ارتباطات وتصمیم گیرندگان این حوزه هر چه سریعتر  با اصلاح تعرفه ها ،مدل جدید 
تعرفه گذاری خدمات مخابراتی را عملیاتی نمایند . مهندس لطفی افزود: پنجاه در صد تلفن های ثابت در 
استان مرکزی فاقد کارکرد است  و در حال حاضر دایری یک خط تلفن ثابت بیش از 10 میلیون تومان 
هزینه دارد در حالیکه مخابرات موظف شده است تنها دویست هزار تومان از متقاضیان دریافت نمایدو 
همین خط تلفن پس از دایری با میانگین در آمد ۷ هزارتومان،فقط برای نگهداری شبکه کابل آن 1۵000 
تومان هزینه می شود .مدیر مخابرات منطقه مرکزی گفت : آمارها و تراز های مالی هزینه های نیروی 
انسانی و تجهیزات، نشان دهنده این است که نرخ رشد هزینه از نرخ رشد درآمد بیشتر است و این بدان 
معناست که شرکت مخابرات در حال حاضر با مشکل اساسی زیان دهی و کاهش سودآوری و بحران 
مالی مواجه شده است و در این راستا اولین و مهمترین بخشی که از این موضوع آسیب خواهد دید، کیفیت 
خدمات و توسعه ارتباطات خواهد بود.در ادامه آیت اله دری نجف آبادی، نماینده ولی فقیه در استان مرکزی 
وامام جمعه اراک ، حمایت از مخابرات را لازم و ضروری دانست و اظهار امیدواری کرد با اتخاذ تصمیمات 

کارشناسی شده  در این حوزه، مشکلات مربوطه مرتفع گردد .

دهکده تفریحی و گردشگری باغستان پاکسازی شد؛
تهسیگارتراباخودتببر!

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: تفکیک زباله از مبدا و مدیریت 
زباله در مقصد باید با جدیت بیشتری در دستور کار قرار بگیرد.

به گزارش خبرنگار ما )علی حسن آبی ( - محمدرضا خسروی در حاشیه پاکسازی دهکده تفریحی و 
گردشگری باغستان که به مناسبت روز جهانی زمین پاک انجام شد، با اشاره به اینکه زباله های پلاستیکی 
دشمن شماره یک طبیعت و محیط زیست هستند، اظهار کرد: آنچه در میان زباله ها کمتر به چشم می آید 
ته  سیگار است که همانند زباله های پلاستیکی در طبیعت رها شده اند.وی ادامه داد: تا زمانی که ته سیگاری 
که کشیده شده سالم روی زمین بماند مسئله ای نیست اما مشکل زمانی شروع می شود که فیلتر ته سیگار 
باز شــده و سم داخل آن به داخل زمین، آبراه ها و رودها و نیز در دریا وارد شود. این مسئول توضیح داد: 
تفکیک زباله از مبدا و مدیریت زباله در مقصد باید با جدیت بیشتری در دستور کار قرار بگیرد چون تنها 
با رعایت این موضوع می توان از بروز فاجعه زیست محیطی و نابودی محیط زیست و طبیعت جلوگیری 
کرد.گفتنی است پاکسازی دهکده تفریحی و گردشگری باغستان با همکاری جمعی از دوستداران محیط 
زیست، سازمان های مردم نهاد از جمله انجمن نه به ته سیگار، هیئت کوهنوردی و جودو، معاونت محیط 

زیست و خدمات شهری شهرداری کرج صورت گرفت.

توانوخلاقیتکارگرانپیشرانتولید
وصنعتکشوراست

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: اکنون نرخ بیکاری البرز به ۸.۳ درصد رسیده 
که درصدد هستیم این نرخ را به ۷ درصد برسانیم.

به گزارش خبرنگار ما )زبیده شــادان وند ( ، مجتبی عبداللهی در مراســم تکریم کارگران در یکی از 
واحد های تولیدی و صنعتی شهرستان فردیس که بمناسبت روز کارگر صورت گرفت، افزود: خدا را شاکرم 
که امروز و در هفته تجلیل و اکرام کارگران عزیز در این مجموعه فعال حاضر هستم.وی با اشاره به شعار 
سال مبنی بر تولید، دانش بنیان، اشتغال آفرین طبق منویات و فرمان مقام معظم رهبری، ادامه داد: امید 
است بتوانیم در راستای تحقق این مهم، البرز را به استانی نمونه در کشور تبدیل کنیم.عبداللهی گفت: از 
۵ تا 1۲ اردیبهشت ماه هفته کارگر نامگذاری شده چراکه چرخ های تولید و صنعت کشور با بازوان و توان 
فکری کارگران عزیز به حرکت در می آید و دولت مردمی سیزدهم توجه ویژه ای به این جایگاه دارد.وی 
با بیان اینکه تلاش و خلاقیت کارگران در پیشرفت و توسعه کشور موثر است، افزود: برخلاف تحریم 
های ناجوانمردانه، صنعت در ایران اسلامی به جایگاه رفیعی در دنیا تبدیل شده است.استاندار البرز گفت: 
تصمیمات بزرگی در دولت سیزدهم برای بهبود وضعیت معیشتی و رفاهی کارگران گرفته شده که نشان 
از توجه دولت به این قشر ارزشمند دارد.وی افزود: اکنون نرخ بیکاری البرز به ۸.۳ درصد رسیده که درصدد 

هستیم این نرخ را به ۷ درصد برسانیم.

آغازعملیاتاجراییدوطرحآبرسانیدربابل
عملیات اجرایی طرح آبرســانی به شهرهای خوشرودپی ، گلیا و مجتمع چاسرکا 
شهرستان بابل با حضور دکتر علی کریمی و مهدی سعادتی نمایندگان مردم این 
شهرســتان در مجلس، مهندس بهزاد برار زاده مدیر عامل و معاونین شرکت آبفا 
مازندران، فرماندار بابل،ائمه جمعه و جمعی از خانواده معزز شهداء و مردم منطقه 

شروع شد.
در این مراسم مهندس بهزاد برارزاده هدف از اجرای طرحهای آبرسانی به شهرهای خوشرودپی، گلیا و 
مجتمع چاسرکا شهرستان بابل را افزایش توان تامین و رفع کمبود آب همچنین تامین آب شرب بهداشتی 
و سالم بیان کرد و گفت: برای آبرسانی به شهر خشرودپی عملیاتی شامل لوله گذاری خط انتقال به طول 
۳۸00 متر،احداث اتاقک کلرزنی و نصب حوضچه و شیرآلات با پیش بینی اعتباری بالغ بر ۸0 میلیارد 
ریال اجراء خواهد شد.وی افزود: با بهره برداری از این طرح آبرسانی ۲0۵0 خانوار از مزایای آن بهره مند 
خواهند شد.مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب مازندران در مراسم کلنگ زنی طرح آبرسانی به شهر گلیا 
و مجتمع چاسرکا نیز اظهار داشت: برای این طرح آبرسانی ۷۵ میلیارد ریال اعتبار برای اجرای خط انتقال 
به طول ۴۳00 متر و بهسازی یک دهنه چشمه در نظر گرفته شده که پس از اتمام عملیات اجرایی و 
بهره برداری از آن ۴ هزار خانوار این شهر از نعمت آب آشامیدنی سالم و بهداشتی برخوردار می شوند.در 
ادامه نمایندگان مردم بابل در مجلس شورای اسلامی ،فرماندار بابل و دیگر مسئولان از زحمات مجموعه 
کارکنان شرکت آب و فاضلاب مازندران در راستای اجرای طرحهای آبرسانی قدردانی کردند و خواستار 

تسریع در اجرای این طرحها شدند.

پیرو درخواست شهروندان؛
۱۱هزارمترازمعابرخیابان»قلم«بهسازیشد

مدیر منطقه ۶ شهرداری کرج از آغاز عملیات تراش و روکش خیابان قلم به متراژ 
۱۱ هزار متر مربع خبر داد.

منوچهر غفاری اظهار کرد: پیرو درخواست شهروندان و پیگیری های صورت گرفته، ترمیم و بهسازی 
معبر خیابان قلم، به متراژ 11 هزار متر مربع آغاز شده است.غفاری ضمن بازدید از عملیات روکش و آسفالت 
خیابان قلم بیان کرد: بهسازی وآسفالت در سطح معابر و خیابان ها از خواسته های به حق ساکنین بوده که 
در حال حاضر با اجرای عملیات تراش و روکش و لکه گیری در سطح وسیعی از منطقه، این خواسته به 
نحو مطلوبی محقق شده است.وی افزود: تمام مراحل عملیات روکش در منطقه همراه با نظارت دقیق 
جهت حسن اجرای کار انجام می شود تا با کیفیت و سرعت بیشتری به اجرا و بهره برداری برسد.مدیر 
منطقه ۶ کرج با اشاره به اینکه در سال جاری اقدامات مطلوبی در زمینه عمرانی منطقه صورت خواهد 
گرفت، افزود: با همت اداره عمران منطقه لکه گیری معابر حصارک بالا، تراش و روکش آسفالت خیابان 
ساسانی، خیابان مرکز بهداشت، بلوار خراسانی، حدفاصل میدان شهرداری تا سرامیک سازی به به اتمام 
رسیده است.وی در پایان با بیان اینکه رسیدگی به مشکلات شهروندان از اولویت های خدمت رسانی است، 
عنوان کرد: رسیدگی به موضوع آسفالت به عنوان یکی از اساسی ترین مشکلات شهروندان به صورت 

ویژه پیگیری و اجرایی می شود.

بازگشتدوبارهواحد4گازینیروگاهشهیدرجایی
بهمدارتولیدبرق

واحد شــماره 4 گازی نیروگاه شهید رجایی پس از یک روز تلاش بی وقفه به مدار 
تولید بازگشت.

به گزارش روابط عمومی شرکت مدیریت تولید برق شهید رجایی، بهنام کریمی مدیر تعمیرات مکانیک 
نیروگاه سیکل ترکیبی شهید رجایی در تشریح این خبر گفت: واحد شماره ۴ گازی این نیروگاه که به منظور 
انجام تعمیرات و بازدید شفت های گیربکس ، از شبکه سراسری خارج شده بود، پس از پایان فعالیت های 
تعمیراتی، دوباره به مدار تولید بازگشت تا آماده کمک به تامین برق پایدار باشد.کریمی افزود: پس از دمونتاژ 
سقف کوپه اکسسوری و دمونتاژ و مونتاژ  نیمه بالایی گیربکس،  همچنین دمونتاژ ومونتاژ پمپ سوخت و 
کلاج الکتریکی و سپس سرویس نازل سوخت و تعویض کامل اکسپنشن دایره ای دوم، بازدید از شفت 
های گیربکس و تعویض قطعات از اقداماتی است که در این دوره از تعمیرات  از سوی متخصصان نیروگاه 
شهید رجایی به  انجام رسیده است.فعالیت های تعمیراتی در واحد شماره ۴ گازی با ظرفیت های داخلی 

شرکت  و از سوی متخصصان و کارشناسان  تعمیرات این نیروگاه انجام  شده است.

اخبار کوتاه 

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی گیلان گفت :

80 درصد سرمایه گذاری در بخش صنعت بانک محور است

معاون بنیاد مسکن کرمانشاه:

۷۱ درصد واحدهای روستایی کرمانشاه مقاوم سازی شده است
کرمانشاه - الهه فرهادی : معاون عمران روستایی بنیاد 
مسکن استان کرمانشــاه گفت: تاکنون ۷۱ درصد از 
واحدهای مسکونی روستایی استان مقاوم سازی شده 
که میانگین کشوری آن ۵۱ درصد است که از این لحاظ 
کرمانشاه رتبه نخست کشوری را در این زمینه داراست.

معاونین بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان کرمانشاه در نشست 
خبری با حضور خبرنگاران به تشریح فعالیت های حوزه خود پرداختند.

در ابتدای این نشست جعفر نصوری؛ معاون عمران روستایی بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی استان کرمانشاه یکی از مهمترین کارهای 
حوزه عمران روستایی بنیادمسکن را تهیه طرح هادی عنوان کرد.

نصــوری با بیان اینکه طرح هادی از تخریب اراضی زراعی بعنوان 
ســرمایه های ملی جلوگیری می کند اظهارداشت: در طرح هادی 
ساخت و سازها بصورت هدفمند انجام شــده و از تخریب اراضی 
زراعی جلوگیری می شود.نصوری با اشاره به اینکه دوره طرح های 
هادی 10 ساله اســت افزود: در پایان این مدت باید بازنگری شود 
که البته این بازنگری برای همه روستاها ضرورت ندارد.نصوری با 
اشــاره به وجود یک هزارو ۷1۵ روستای بالای ۲0 خانوار در استان 

گفت: برای تمامی این روستاها تهیه طرح هادی تهیه شده و از این 
تعداد بازنگری طرح ۳1۷ روستا هم انجام شده و ۶0 روستا نیز برای 
دومین بار بازنگری طرح شده اند.وی به برنامه ابلاغی بنیاد مسکن 
در خصوص بازنگری طرح های هادی روستایی اشاره کرد و افزود: 
طی ابلاغ صورت گرفته روستاهایی که نیازمند بازنگری طرح هستند 
باید طی بازه زمانی 10 ساله همگی بازنگری شوند.نصوری گفت: در 
استان کرمانشاه هزار روستا دوره بازنگری 10 ساله آنها فرارسیده که 
از این تعداد ۳1۷ روستا بازنگری طرح شده اند.معاون عمران روستایی 
بنیاد مسکن استان کرمانشاه افزود: حدود ۷00 روستا باقی مانده که 
با توجه به شناسایی صورت گرفته با توجه به افزایش جمعیت 1۷۷ 
روستا در شرایط فعلی واجد شرایط شناخته شده و نیازمند بازنگری 
هستند که بازنگری طرح 1۵۳ روستای آن از منابع ملی و مابقی از 
منابع استانی در دستور کار قرار گرفته است.وی در زمینه اجرای طرح 
هادی، از اجرای این طرح در ۹۴۷ روستای استان خبرداد و افزود: بر 
این اســاس در حال حاضر ۵۴ درصد روستاهای استان اجرای طرح 
شده اند.وی خاطرنشان کرد: استان کرمانشاه در این زمینه با میانگین 
کشوری برابری می کند و عقب ماندگی 1۵ درصدی که در 10 سال 

گذشته داشته ایم هم اکنون جبران شده است. نصوری با بیان اینکه 
در سال جاری هم اجرای طرح در ۲۲0 روستای استان را با اعتباری 
بالغ بر ۲0۹ میلیارد تومان در برنامه داریم خاطرنشان کرد: از این میزان 
اعتبار تاکنون 1۴0 میلیارد تومان آن تخصیص پیدا کرده است.وی با 
اشاره به صدور اسناد املاک روستایی افزود: سال گذشته در بحث سند 
املاک روستایی، صدور سند برای 1۹۳۳ واحد را در برنامه داشته ایم 
که 1۹۶۹ جلد سند صادر شده است.نصوری گفت: در مجموع بیش از 
11۸ هزار واحد روستایی در سطح استان داریم که از این تعداد تاکنون 
برای بیش از ۸۵ هزارواحد سند دریافت کرده ایم.وی افزود: در بحث 
واگذاری اراضی روستایی جهت ساخت مسکن مقاوم هم سال گذشته 
واگذاری ۴00 قطعه زمین را در برنامه داشتیم که ۵۲۴ قطعه واگذار 
شده است.درادامه فرهاد فقیهی؛ معاون بازسازی و مسکن روستایی 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کرمانشاه اظهارداشت: استان کرمانشاه 
حدود 11۸ هزار و ۷00 واحد مســکونی روستایی دارد که شامل ۲ 
هزار و ۵۳۲ روستا است.فقیهی افزود: از ابتدای سال ۸۴ تاکنون ۸۴ 
هزار و ۶00 واحد مسکونی استان کرمانشاه مقاوم سازی شده که از 
این تعداد ۲۸ هزار و ۲00 واحد مســکونی روستایی در مناطق زلزله 

زده سرپل ذهاب بوده است.وی با بیان که تا پایان سال 1۴0۹ تمام 
واحدهای روستایی باقی مانده استان مقاوم سازی می شوند گفت: 
این تعداد حدود ۳۴ هزار واحد اســت و پیش بینی می شود تا سال 
1۴10 واحد  غیر مقاوم سازی در استان نداشته باشیم.معاون بازسازی 
و مسکن روستایی بنیاد مسکن استان در ادامه رقم تسهیلات مقاوم 
سازی را در حال حاضر 100 میلیون تومان اعلام و تصریح کرد: قرار 
است به زودی این میزان تسهیلات به دو برابر و رقم ۲00 میلیون 
تومان افزایش یابد که به زودی ابلاغ می شود.فقیهی نرخ سود این 
تسهیلات را پنج درصد در قالب کارمزد و مدت بازپرداخت آن را ۲0 
ساله عنوان کرد و گفت: ضمانت هم در بحث این تسهیلات زنجیره 
ای است و هشت بانک عامل در پرداخت این تسهیلات مشارکت 
دارند.وی خاطرنشان کرد: این تسهیلات در تمام روستاهای استان و 
شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت استان مانند شهرهای ماهیدشت، 
کوزران و قصرشیرین قابل دریافت است.وی یادآور شد: این تسهیلات 
زیر نظر کارشناسان و بصورت مرحله مرحله و بعد از هر مرحله مقاوم 
سازی واحدها پرداخت می شود.در ادامه شمس الله خدادادی؛ معاون 
مسکن شهری بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کرمانشاه با بیان اینکه 

در این استان به جز شهر کرمانشاه تعهدات نهضت ملی مسکن به 
عهده بنیاد مسکن اســت اظهارداشت: این طرح در استان آغاز و در 
خیلی از شهرها این طرح در قالب پروژه های انفرادی، گروه ساخت 
و بنیاد ســاخت در حال انجام است.خدادادی تامین زمین را یکی از 
مشکلات مهم طرح نهضت ملی مسکن عنوان کرد و گفت: مقرر 
شــده این موضوع از طریق اداره راه و شهرســازی حل شود. وی از 
ثبت نام و پالایش اولیه حدود ۵0 هزار نفر در طرح نهضت ملی مسکن 
در شهرهای زیر 100 هزار نفر جمعیت استان  خبرداد و گفت: از این 
تعداد تاکنون دو هزار نفر به عنوان متقاضی موثر شــناخته شده اند.

معاون مسکن شهری بنیاد مسکن انقلاب استان گفت: از این تعداد 
ساخت مسکن برای هزار نفر از متقاضیان در سطح استان آغاز و حتی 
پیشرفت ۲0 تا ۴0 درصدی در برخی پروژه ها داریم.خدادادی با بیان 
اینکه فردی که بتواند سهم آورده ۴0 میلیون تومانی را به بانک پرداخت 
کند به عنوان متقاضی موثر شناخته می شود افزود: پس از این مرحله 
برنامه ریزی بنیاد مسکن برای تامین زمین شروع خواهد شد. وی در 
پایان افزود: مبلغ تسهیلات این طرح ۴00 میلیون تومان در کرمانشاه 
و در سایر شهرستان ها ۳00 میلیون تومان با نرخ سود 1۸ درصد است.

به گزارش روابط عمومی شرکت شهرک های صنعتی 
استان گیلان ؛ مهدی محبوبی حسن کیاده مدیرعامل 
شرکت شهرک های صنعتی استان گیلان با سفر به 
شهرستان لنگرود با محمد رضا جلالی فرماندار این 

شهرستان دیدار و گفتگو کرد .
 فرماندار شهرستان لنگرود گفت : افزایش بهره وری سرمایه نیاز 
به ســرمایه گذاری جدید را کاهش می دهد و در به حداقل رساندن 
هزینه ها موثر است .وی در ادامه اظهار داشت: بنگاه های کوچک 
و متوسط به تزریق سرمایه در گردش نیازمند هستند و این بار باید 

با سرعت عمل عارضه یابی  شود در واقع اشتغال نسبت به افزایش 
تولید اولویت دارد و در این افزایش سهم بهره وری از سرمایه دارای  
مهمتر است.جلالی همچنین با بیان اینکه از طریق کارگروه ها بخش 
قابل توجهی از مشکلات واحدهای تولیدی و صنعتی حل شدنی 
است، اظهار کرد: این امر مستلزم نگاه بلند و عمیق از سوی مسوولان 
بانک ها و دستگاه های اجرایی است که انتظار داریم حداکثر انعطاف 
را در این زمینه با رعایت قانون داشته باشند.مهدی محبوبی حسن 
کیاده مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان گیلان ضمن 
تشکر از تلاش ها و پیگیری های فرماندار شهرستان لنگرود گفت 

: مشکلاتی نظیر تامین مالی سرمایه در گردش و در مواردی ثابت، 
اقساط معوق، چک برگشتی، ضمانت وثیقه و همچنین مشکلات 
غیرمالی نظیر نیروهای متخصص، تکنولوژی، تقاضا، تامین اجتماعی، 
مالیات و مجوز ســازمان های ناظر از جمله دغدغه های واحدهای 
صنعتی میباشد .وی در ادامه افزود : بحث تحریک تقاضا اهمیت 
کلیدی دارد و در راســتا کنترل واردات، قاچاق و ظرفیت مازاد تاثیر 
به سزایی دارد همچنین درحال حاضر حدود ۸0 درصد سرمایه گذاری 
در بخش صنعت بانک محور است به نوعی بانک ها سرمایه می دهند 
و بهره بالا دریافت می کنند و کاهش ظرفیت بنگاه تولیدی سبب 

رشد بیشتر آن می شود لذا نرخ تسهیلات بانکی باید مورد بررسی 
قرار گیرد.مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان گیلان با 
تاکید براینکه اهداف این نشست ها  کمک به راه اندازی واحدهایی 
که فعال یا نیمه فعال است افزود: افزایش ظرفیت واحدهای تولید 
و تکمیل پروژه های نیمه تمام اشتغالزایی در استان به طور جدی 
شتاب می گیرد. محبوبی با اشاره به اهمیت رفع مشکلات واحدهای 
تولیدی صنعتی برای بازگرداندن رونق به اقتصاد، گفت: دولت در 
قالب طرح ها و برنامه های مختلف به دنبال حل مشکل نقدینگی 
واحدهای تولیدی کوچک و متوسط است و در عین حال برنامه ریزی 

ویژه ای برای کمک به واحدهای تولیدی بزرگ دارد.
وی در ادامه اظهار داشــت: تلاش مجموعه مدیریتی استان رفع 
مشکلات پیش پای تولید، ایجاد اشتغال مولد و به جریان انداختن 
چرخ های صنعت است.مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
گیلان با اشاره به اهمیت رفع مشکلات واحدهای تولیدی و صنعتی 
برای بازگرداندن رونق به اقتصاد، تصریح کرد: بســیار امیدواریم با 
مساعدت و همکاری بانک های عامل و همچنین تلاش و جدیت 
سرمایه گذاران، این واحدها بتوانند مشکلات نقدینگی خود را برطرف 

کرده و شاهد رونق تولید و ایجاد اشتغال در استان باشیم.

آذربایجان شرقی - مسلمی: استاندار آذربایجان شرقی با تاکید بر 
اینکه تمامی دستگاه های متولی برای اتمام پارک موزه دفاع مقدس 
تبریز تلاش کنند، گفت: بایستی مرحله نخست این پارک همزمان 

با برگزاری دومین کنگره ۱۰ هزار شهید به بهره برداری برسد.
عابدین خرم در جلسه شورای هماهنگی اداره کل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع 
مقدس آذربایجان شرقی افزود: هشت سال دفاع مقدس گنجینه بسیار ارزشمند 
برای نسل حاضر و آیندگان است.وی تولید محتوی غنی و ساماندهی آثار بجای 
مانــده از فرهنگ متعالی دفاع مقدس را عامل تداوم فرهنگ ایثار و مقاومت در 
جامعه برشــمرد و گفت: با ساماندهی آرشیو و دائرالمعارف دفاع و شهادت، آینده 
گان به عنوان چراغ راه از آن بهره مند خواهند شد.استاندار آذربایجان شرقی گفت: 
باید خاطرات و سخنان و حرف دل ایثارگران و خانواده های معظم شهدا به عنوان 

تاریخ شفاهی ثبت و ضبط شود تا با درگذشت پدران و مادران و خود ایثارگران این 
فرهنگ ایثار و از خود گذشتگی به فراموشی سپرده نشود.پارک موزه دفاع مقدس 
تبریز بر اساس الگوی معماری اسلامی به صورت ساختمان هشت ضلعی در چهار 
طبقه ساخته است، این مجموعه در زمینی به مساحت ۶0 هکتار طراحی شده است 
که ساختمان اصلی آن زیربنایی به وسعت ۵ هزار و ۶00 متر مربع دارد.در ابتدای 
این جلسه برخی از اعضای جلسه در سخنانی، توجه به حفظ آثار و نشر ارزش های 
دفاع مقدس را ضروری دانســته و بر تدوین و گردآوری آثار شهدا، رزمندگان و 
ایثارگران و خاطرات خانواده های شهدا تاکید کردند.در این جلسه همچنین از بهزاد 
پروین قدس که به دلیل مجموعه داری و عکاسی دفاع مقدس و خلق آثار ماندگار 
و جریان ساز اخیرا به عنوان چهره سال هنر انقلاب در رشته عکاسی انتخاب شده 

بود، تقدیر شد. 

کرمانشــاه - الهه فرهادی : سرپرســت اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی استان کرمانشاه با اشاره به گرانی، تورم و مشکلات فراوان 
اقتصادی تولیدکنندگان در یک سال گذشته، گفت: خوشبختانه با وجود 
ســختی های فراوان برای تولیدکنندگان اما تاکنون جز یک مورد در 

واحدهای تولیدی استان تعدیل و ریزش نیرو نداشته ایم.
 مختار احمدی در دیدار نخبگان جامعه کارگری، کارفرمایی و تعاونی اســتان با آیت 
الله مصطفی علما؛ نماینده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه کرمانشاه؛ از تعامل و هم 
افزایی بالای جامعه کارگری، کارفرمایی و همچنین بسیج کارگری در استان خبر داد 
و افزود: خوشبختانه کرمانشاه کمترین ریزش نیرو در سطح کشور داشته و فقط یک 
بنگاه اقتصادی در این وضعیت سخت اقتصادی برای تولیدکنندگان تعدیل نیرو داشته 
است. وی همچنین با اشاره به تدوین سند توسعه اشتغال استان کرمانشاه با تکیه بر طرح 
زیست بوم ملی اشتغال کشور در دولت سیزدهم گفت: پس از تصویب این سند در شورای 
برنامه ریزی و توسعه استان با ابلاغ استاندار تکلیف ایجاد اشتغال در دستگاه های اجرایی 
و فرمانداران شهرستان های تابعه در سال جاری مشخص خواهد شد.سرپرست اداره کل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمانشاه در ادامه با بیان اینکه بیش از ۶0 درصد از 

جمعیت استان مخاطب این اداره کل هستند، گفت: سالانه بیش از 10 هزار بازرسی کار 
از کارگاه های دارای کد بیمه تامین اجتماعی به منظور صیانت از نیروی کار در استان 
کرمانشاه انجام می شود.احمدی افزود: در سال گذشته پنج هزار و ۵00 پرونده شکایتی 
کارگری و کارفرمایی توسط مراجع تشخیص و حل اختلاف رسیدگی شده است.وی 
همچنین عنوان کرد: بیش از سه هزار و 100 شرکت تعاونی با عضویت یک میلیون و 
۶00 هزار نفر از جمعیت استان در ۲۲ گرایش اقتصادی از جمله تولیدی، توزیعی، صتعتی 
و کشاورزی، مرزنشین، مسکن و مصرف و مرزنشین با پیش بینی ۵0 هزار فرصت شغلی 
فعال هستند.احمدی همچنین از پرداخت ۵۵ میلیارد تومان تسهیلات از محل تسهیلات 
مشاغل خانگی در سال 1۴00 توسط ۲ بانک توسعه تعاون و بانک رفاه در سال گذشته 
خبر داد.رئیس شورای هماهنگی مدیران زیرمجموعه وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
 در اســتان کرمانشاه بیان داشــت: چهار کلان پروژه ؛ کار مردم ) اشتغال(، اموال مردم 
) مدیریت شرکت ها(، بازنشستگی ) تامین اجتماعی( و رفاه مردم) رفع فقر( در این اداره 
کل  پیگیری می شود، و سال گذشته  ۲1۴ اقدام عملی در راستای این اهداف و کلان 
پروژه ها در اســتان انجام شده است.احمدی یکی از برنامه های مهم این اداره کل را 

کاهش زمان صدور مجوزهای فنی و حرفه ای از ۶ ماه به سه روز اعلام کرد.

ایلام- خبرنگار امروز -مدیرعامل آب و فاضلاب اســتان ایلام 
گفت: مشکل آب شهر چوار و روستای مورت حل می شود.

پرویز ناصری با اعلام این خبر اظهار کرد: در راستای رفع مشکل آب شهر چوار 
و روستای مورت افزایش استحصال آب از چاه تنگ حمام و ارتقای ظرفیت پمپ 
شــناور در دستور کار قرار گرفته است.وی گفت: با اقدامی جهادی، شناور 1۲0 
کیلووات نصب و دبی آب چاه از ۳۵ لیتر در ثانیه به ۵۵ لیتر افزایش یافت و هم 
اکنون آب شهر چوار در وضعیت مطلوبی قرار دارد.وی ادامه داد: برای بلند مدت 

آب شهرستان چوار و روستاهای تحت پوشش تأمین و هم اکنون عملیات اجرایی 
آن با 1۷0 میلیارد تومان اعتبار آغاز شده است.ناصری افزود: لوله های خط انتقال 
خریداری شده و پیمانکاران آن نیز مشخص شده اند که در صورت تأمین اعتبار 
به موقع تا پایان سال 1۴0۲ به پایان خواهد رسید.وی با تاکید بر صرفه جویی در 
مصرف آب توسط مشترکان بیان کرد: موثرترین راه مدیریت مصرف آب، صرفه 
جویی توسط مشترکان است و از مردم می خواهیم با استفاده صحیح و پرهیز از 

مصارف غیر ضروری ما را در گذر از فصل گرم سال یاری کنند

کنترل تمامی نازل های جایگاه های ســوخت گاز طبیعی فشرده 
)CNG( استان البرز مطابق با استانداردهای تدوین شده و بطور 

مستمر و مطابق با برنامه انجام می شود.
 به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه البرز، رئیس 
روابط عمومی این شرکت گفت: در راستا ی حقوق شهروندی و اطمینان از عرضه 
سوخت مطابق با استاندارهای تدوین شده، صحه سنجی کالیبراسیون نازل های 
موجود در جایگاههای CNG  استان البرز از طریق شرکتهای تحت نظارت اداره 

کل استاندارد به اتمام رسید.قلندرزاده افزود: نازل های جایگاه های سوخت گاز طبیعی 
فشرده )CNG(، مانند نازل های سوخت مایع) بنزین و گازوئیل( از طریق شرکتهای 
 مجاز و با نظارت کارشناسان مربوطه طی بازه های زمانی تعریف شده کالیبره می شوند.
قلندرزاده با اشــاره به وجود ۵۲ باب جایگاه سوخت CNG فعال در استان البرز 
گفت: شهروندان در صورت وجود هرگونه مغایرت در سوختگیری میتوانند با سامانه 
پاسخگوئی 0۹۶۲۷ و یا با شماره تلفن 0۲۶۳۲۵۴۲۵1۷ روابط عمومی شرکت ملی 

پخش فرآورده های نفتی منطقه البرز تماس بگیرند.

مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق مازندران گفت: در سال 
گذشته بیش از 4۵ هزار ۸۰۰ مشترک به تعداد مشترکین  توزیع 

برق مازندران اضافه شد.
سید کاظم حسینی کارنامی  اظهار داشت: تعداد مشترکین برق در حوزه شرکت 
توزیع نیروی برق مازندران که از شهرستان گلوگاه تا فریدونکنار را شامل می 
شــود  بیش از یک میلیون و ۵1۶ هزار مشترک می باشد که تعداد۴۵ هزار  و 

۸00 مشترک در سال گذشته به آن اضافه شده است.
وی  با اشاره به راه اندازی سامانه ساتپ جهت خرید کنتور توسط متقاضی به 
منظور افزایش سرعت فرآیند واگذاری انشعاب گفت: در سال های اخیر یکی 
از دغدغه های شرکت های توزیع تسریع در خدمات به مشترکین و از جمله 
کاهش مدت زمان واگذاری انشــعاب بوده است. به همین منظور درخصوص 

تامین کنتور و حذف واســطه ها در سال 1۴00 با راه اندازی سامانه ساتپ  در 
شــرکت توزیع برق مازندران مشترک مســتقیماً می تواند به خرید کنتور از 

تولیدکنندگان اقدام نماید.
حسینی کارنامی افزود: در این روش مشترک پس از درخواست انشعاب از یکی 
از روش های غیرحضوری )مراجعه به دفاتر پیشخوان، سایت شرکت و سامانه 
برق من( و طی فرآیِند مربوطه، همزمان با اعلام هزینه انشــعاب، با دریافت 
پیامکی حاوی لینک پرداخت هزینه کنتور  به صورت مستقیم میتواند اقدام به 

خرید کنتور نماید.
وی تصریح کرد: یکی از سیاســت های کلان شرکت این است که  با رفع 
مشکل تامین سایر تجهیزات نصب مدت زمان خدمت به متقاضیان در کمترین 

زمان ممکن صورت پذیرد.

آذربایجان شرقی - مسلمی: رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
آذربایجان شــرقی گفت: وجود ۱۷۰ واحد قطعه ســازی در استان، 
این ظرفیت و توانایی را ایجادکرده اســت که ۳۰ درصد از قطعات 

خودروسازان کشور از این استان تامین شود.
صابر پرنیان افزود: خودروسازی یک صنعت پیچیده است که با رشد آن شاهد رونق 
بیشــتر صنایع پایین دستی از جمله ۶0 رشــته بزرگ و کوچک صنعتی مانند فولاد، 
پتروشیمی، لاستیک، آلومینیوم، شیشــه، نساجی، رنگ و پوشش های مواد شیمیائی 
خواهیم بود.وی ادامه داد: حدود 1۹ درصد سرمایه گذاری کشور مربوط به این صنعت 
است.  وی با بیان اینکه آذربایجان شرقی به عنوان قطب خودروهای تجاری و سنگین 
کشور محسوب می شود، اظهار کرد: در حال حاظر ۲ واحد خودروسازی سواری با ظرفیت 
سیصد و سی هزار دستگاه خودروی سواری و میزان اشتغال ۲۴00 نفر و همچنین ۸ واحد 
تولید خودروهای تجاری و سنگین از جمله اتوبوس و مینی بوس و کامیون و کامیونت 
با ظرفیت حدود یکصد و پنجاه هزار دستگاه و اشتغال 1۴00 نفر در استان فعالیت دارند. 
پرنیان ادامه داد: فعالیت حداقل 1۷0 واحد صنعتی قطعه سازی با اشتغال ۵000 نفر بطور 
مستقیم و 10 هزار نفر بصورت غیر مستقیم در استان از جمله ظرفیت های صنعتی است. 

رئیس ســازمان صمت آذربایجان شرقی عمده مشکلات شایع قطعه سازان استان را 
مربوط به مطالبات این قشر از واحدهای بزرگ کشور عنوان کرد و تصریح کرد: پرداخت 
نشدن به موقع این مطالبات در طولانی مدت موجب بروز مشکلات عدیده مالی، کمبود 
سرمایه در گردش، مشکل تهیه مواد اولیه و در نهایت جلوگیری از توسعه فعالیت اینگونه 
واحدها را در پی دارد.پرنیان به روز نبودن ماشین آلات و تجهیزات واحدهای قطعه سازی 
را از دیگر مشکلات عمده قطعه سازان استان دانست که موجب بالا رفتن قیمت تمام 
شده محصول نیز می شود.وی با تشریح برنامه های سازمان صمت در خصوص صنعت 
خودرو و قطعه سازی استان، اظهار کرد: پیگیری تکمیل زنجیره خودرو و مجموعه سازی 
در استان جزو اولویت های سازمان بوده و پیگیری قطب سوم خودرو در استان و تولید 
خودرو با پلتفرم مشترک از دیگر برنامه های زیرساختی کلان استان محسوب می شود.

وی همچنین پیگیری مطالبات قطعه سازان از شرکت های بزرگ خودروساز کشور و 
الزام واحدهای بزرگ طرف قرارداد به پرداخت مطالبات طی بازه زمانی مشخص، تامین 
نقدینگی و ارائه تسهیلات ویژه مالی جهت بازسازی خطوط تولید از طریق شیوه های 
نوین تامین مالی از جمله تامین مالی زنجیره ای در قطعه سازی استان را جزو برنامه های 

پیش روی سازمان صنعت، معدن و تجارت استان برشمرد.

 فاز نخست پارک موزه دفاع مقدس تبریز
آماده بهره برداری شود

 عدم ریزش و تعدیل نیرو واحدهای تولیدی استان 
در یکسال گذشته 

مشکل آب شهر چوار حل می شود کنترل تمامی نازلهای جایگاههای سی ان جی استان البرز

افزایش 45 هزار مشترك به تعداد مشترکین توزیع برق 
مازندران درسال 1400

 آذربایجان شرقی توان تامین 30 درصد 
از نیاز قطعات خودروسازی کشور را دارد

همزمان با برگزاری دومین کنگره 10 هزار شهید؛

سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمانشاه خبرداد:

مدیرعامل آب و فاضلاب استان ایلام: در راستای حقوق شهروندی انجام شد

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق مازندران:

رئیس صمت:

آذربایجان شرقی – مسلمی : مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب آذربایجان شرقی در خصوص زیان 
انباشته این شرکت و زیان ده بودن شرکت های 
آب و فاضلاب اســتان ها، اظهار کرد: قیمت تمام 

شده تامین و خدمات دفع فاضلاب بالاست.
این مقام مسوول افزود: به طور مثال قیمت تمام شده تولید 
آب در حد ۲ هزار و ۲00 تومان برای هر مترمکعب اســت اما 
آب بهایی که ما از مردم اخذ می کنیم در حد یک سوم قیمت 

تمام شده آب است.
وی گفت: در مورد فاضلاب نیز قیمت تمام شــده خدمات 
فاضلاب به قیمت ســال جاری و به ازای هر مترمکعب هزار 
و ۴00 تومن هست که ۵0 درصد آن را از مردم اخذ می کنیم، 
در جایی که یک سوم قیمت تمام شده آب و ۵0 درصد بهای 
خدمات فاضلاب را دریافت می کنیم مســلم است که این دو 
عامل باعث انباشته شدن زیان شرکت شده و در سال های قبل 

هم همین طور بوده است.
عدم موازنه درآمد و هزینه موجب زیان انباشته 

شرکت های آب و فاضلاب استان ها شده است
وی ادامه داد: معمولا نسبت به قیمت تمام شده مبالغ کمتری 
از شهروندان عزیز دریافت می شود همه ساله به خصوص در 
۲ سال اخیر هزینه نگهداری خیلی بالا بوده، هزینه نگهداری 
یا بازسازی تاسیســات مواد مصرفی به مواد اولیه لازم برای 
تاسیسات آب و فاضلاب هزینه بالایی داشته و این عدم موازنه 

درآمد و هزینه موجب زیان انباشته شده است.

وی یادآور شد: در بخش شرب، صنعت و کشاورزی با کمبود 
آب مواجه هستیم، به خصوص میزان بارندگی سال گذشته ۳۴ 
درصد در استان آذربایجان شرقی کاهش داشته است که کمتر 
از حد طبیعی می باشــد.وی ادامه داد: برای کمک به تولید و 
جلوگیری از قطعی آب برای مصارف شــرب و صنعت دولت 
مصمم است اما تا جایی که می تواند تلاش می کند تا مصارف 
آب را کاهش دهد ولی ناچار برای جبران هزینه های عملیات 
بازســازی تجهیزات و نگهداری تاسیسات باید قیمت آب بها 
تجدید نظر شود، البته این قیمت فروش تا جایی که مردم توانایی 

پرداخت داشته باشند باید قیمت ها واقعی بشود.

وی خاطرنشان کرد: الگوی مصرف در کشور ما برای هر نفر 
1۵0 لیتر در شــبانه روز تعریف شده اکنون متاسفانه در سطح 
کشور به جای 1۵0 لیتر ۲۲0 لیتر در هر شبانه روز مصرف داریم 
در واقع در حد ۷0 لیتر در شــبانه روز ما بیش از اندازه شاخص 

تعریف شده، مصرف داریم.
وی یادآور شــد: برای اینکه مردم عزیز به ســمت مصرف 
استاندارد یا بهینه سوق داده شوند قیمت ها باید اصلاح و افزایش 
پیدا کند در حد اینکه بتوانیم به قیمت تمام شده نزدیک شویم 

یعنی افزایش قیمت عامل بازدارنده در مصرف خواهد بود.
وی خاطرنشان کرد: هزینه انتقال آب از مسافت های دور و از 

استان های دیگر، هزینه برق، فیلتراسیون، هزینه های نگهداری 
و بازسازی تاسیسات آبی قیمت تمام شده آب را بالا می برد در 
برخی از شهرها مثل ورزقان تامین آب از طریق چاه های اطراف 
شهر تامین می شود و هزینه انتقال و تاسیسات حداقل است در 
صورتی که برای رساندن آب به کلانشهر تبریز از استان های 
دیگر اقدام می شود و مستلزم هزینه های بالا می باشد بر این 
اساس پیشنهاد دیگر این است که قیمت آب بها بر اساس این 

هزینه ها تعیین شود. 
وی ادامه داد: تعیین آب بها به صورت منطقه ای تعیین شود تا 
درآمدها، کفاف هزینه ها را بدهد یعنی شهرهایی که رساندن آب 
به آنها مستلزم هزینه های بیشتر است آب بهای بیشتری را نیز 
پرداخت کنند یا متوسط استانی محاسبه شود و بر همین اساس 

ضریب قیمت تمام شده فرامنطقه ای مورد توجه قرار گیرد. 
وی یادآور شــد: قیمت ها عامل بازدارنده در مصرف خواهد 
بود البته مهمتر از این موضوع فرهنگ سازی در مصرف آب 
و رعایت الگوی مصرف است البته کنترل های نظارتی و دعوت 
مردم به کاهش مصرف عواملی است که در کاهش مصرف 
و جلوگیری از مصارف غیرضرور در کنار ایجاد مشــوق برای 
مصرف بهینه بسیار تاثیرگذار است و باید همه این موارد باهم 

پرداخت شود.  
وی افزود: هزینه های آب و فاضلاب با درآمد های آب بهاء 
و حق انشعاب تامین می شود و هزینه اجرای طرح های آبی و 
فاضلاب با ۵0درصد از طریق منابع داخلی پرداخت می شود بر 

این اساس مشکل اعتباری پیش می آید. 

وی خاطرنشان کرد: پایین بودن آب بها یا نرخ دفع فاضلاب در 
اجرای طرح ها تاثیر مستقیم دارد و آن را تحت الشعاع قرار می 
دهد بر این اساس درآمدها به سمت واقعی شدن سوق پیدا کند 
این درآمدها تاثیر مستقیم در اجرای طرح ها و توسعه تاسیسات 
آب و فاضــلاب دارد و نفع آن به مردم برمی گردد. وی اظهار 
کرد: ۵0 درصد اجرای تاسیسات آب و فاضلاب از طرف دولت 
تامین می شود و اعتبار برخی پروژه ها به طور 100 درصد توسط 
دولت پرداخت می شود، اما ۵0 درصد اعتبار طرح های کوچک 

دولتی تامین می شود و بقیه باید از منابع داخلی پرداخت شود. 
وی تاکید کرد: طرح مســکوت در اســتان نداریم اما برخی 
طرح های نیمه کاره در آذربایجان شرقی به علت نبود اعتبارات 
لازم از طرف منابع عمومی و پایین بودن منابع درآمدی شرکت 
به کندی پیش می رود، اکنون در اســتان ۲۶0 طرح آبرسانی 
روستایی در حال اجرا است که خوشبختانه تامین اعتبار شده 
اســت.وی اضافه کرد: ولی برای طرح های آبرسانی و آب و 
فاضلاب شهری به خصوص تصفیه خانه های فاضلاب دچار 
مشکل هستیم به خاطر کافی نبودن اعتبارات منابع عمومی و 

درآمد شرکت از روند اجرایی کندی برخوردار است. 
وی همچنین گفت: هزینه های تاسیسات، تولید یا استحصال 
آب یا دفع فاضلاب در استان نسبت به استان های دیگر متفاوت 
است و در آذربایجان شرقی به خاطر اینکه ۷0 درصد آب آن از 
طریق آب های ســطحی و آب ذخیره سدها می باشد و یا از 
فاصلــه 1۸0 کیلومتری از طریق پمپاژهای متعدد آب به طور 
فرامنطقه ای تامین می شود قیمت تمام شده آب نیز بیشتر است.

عدم موازنه درآمد و هزینه؛

دلیل زیان انباشته شرکت های آب و فاضلاب استانی
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